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"Vermindering quota rampzalig voor Vlaamse
vissers"
nieuws

De Belgische visserijsector reageert ongerust op de beslissing van Europa om de quota
voor schol te verminderen en vooral op de beslissing om het aantal visdagen te beperken.
"Wij zijn een klein land met nog amper 125 visserijvaartuigen en we worden over dezelfde
kam geschoren als de grote landen", reageert directeur Johan Van de Steene van de
Zeebrugse Visveiling.
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De Belgische visserijsector reageert ongerust op de beslissing van Europa om de quota voor schol te
verminderen en vooral op de beslissing om het aantal visdagen te beperken. "Wij zijn een klein land
met nog amper 125 visserijvaartuigen en we worden over dezelfde kam geschoren als de grote
landen", reageert directeur Johan Van de Steene van de Zeebrugse Visveiling.
Hij vindt het niet kunnen dat ons land even zwaar of op bepaalde vlakken nog zwaarder getroffen
wordt door de Europese beslissing dan andere landen. In het oostelijk deel van het Engelse kanaal
zouden de Franse vissers bijvoorbeeld 19 dagen per maand mogen vissen, terwijl de Vlaamse daar
slechts 14 dagen op zee mogen zijn. De Europese Commissie lijkt gezwicht voor de Franse druk,
luidt het.
"Er zijn nog altijd quota's die niet onder druk staan", werpt Van de Steene op, "maar om daarop
evenveel te kunnen vissen moet je wel visdagen kunnen maken". Hij denkt dat er in de Zeebrugse
visveiling, die direct voor een 70-tal arbeidsplaatsen zorgt, jobs zullen sneuvelen.
"Rampzalig", zegt ook Luc Corbusier van de Rederscentrale. "Wij mogen op 2/3 van onze
visgronden niet meer dan 14 dagen per kalendermaand varen, per individueel vaartuig. Economisch
is dat niet haalbaar. We krijgen gewoon te weinig tijd om de quota op te vissen. Een kwart van de
vangst is niet gequoteerd en die neem je zo ook mee".
Hij vreest dat er nu nog meer vaartuigen aan de ketting zullen gelegd worden en voorziet heel wat
part-time-jobs in de sector. "Hoe wil je anders, als je maar 14 dagen op een maand mag werken".
Vlaams minister voor Visserij Ludo Sannen valt niets te verwijten, vindt Corbusier. "Hij is
geïsoleerd komen te staan en werd niet meer gesteund door andere lidstaten".
De aanvoer van Belgische vis zal door deze beslissing van Europa afnemen, vreest Van de Steene,
maar dat hoeft niet noodzakelijk invloed te hebben op de prijs die de consument moet betalen: "Er is
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een grens aan de prijs. Nu zitten we al aan dat maximum. Men zal vissen beginnen importeren van
buiten de Europese Unie".
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